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LÄNSI-UUDENMAAN JÄRJESTÖNEUVOTTELUKUNNAN JÄRJESTÄYTYMISKOKOUS 

Aika:  8.5.2025 klo 15:00-17:00  

Paikka:  HyTe ry:n Kansalaistoiminnankeskus, Kauppamiehentie 6, 02100 Espoo 
 Teams 

Paikalla:  Espoon ja Kauniaisten Muistiyhdistys ry; Sanna Suvisalmi  
Espoon mielenterveysyhdistys EMY ry; Hanna Parikka  
Espoon monikulttuuriset lapset ja nuoret ry; Johanna Syrén (teams)  
FinFami Uusimaa ry; Hanna Kari 
Helsingin ja Uudenmaan Näkövammaiset ry; Sara Niiles  
HyTe ry; Marja Manninen  
Hyvä Arki ry, Den Goda Vardagen rf; Monika Meling  
Kalliolan Setlementti ry; Emilia Säles  
Klubitalo Fontana ry; Tiina Hakala  
Lohjan Monitoimikeskus ry; Arto Halme 
Loisto setlementti ry; Pauliina Liukkonen  
Mannerheimin Lastensuojeluliiton Uudenmaan piiri ry; Pia Metsähuone  
Moniheli ry; Javier Knuutila-Gauto  
Rikosuhripäivystys (MIELI ry); Jenni Hellman  
Suomen Punainen Risti, Helsingin ja Uudenmaan piiri; Juhana Päivärinta  
Sydänliitto Etelä-Suomen Alue ry; Anne Kihlman-Kitinoja 

Hanna Karhu, Länsi-Uudenmaan hyvinvointialue, yhdyspintatiimi 
Pilvi Österman, Länsi-Uudenmaan hyvinvointialue, yhdyspintatiimi  

 Esittelijät:  Milla Kajanne ja Aura Tarjanne, HyTe ry 

 

1. Milla Kajanne avasi kokouksen klo 15.00. 

2. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Kokouksen sihteeriksi valittiin Aura Tarjanne HyTe ry:stä. 

4. Esityslista hyväksyttiin. 

5. Päätetään kokousten pöytäkirjojen tarkastamisesta 

Ehdotettiin, että pöytäkirja tarkastetaan ja hyväksytään aina seuraavassa 
neuvottelukunnan kokouksessa. Päätettiin ehdotuksen mukaisesti. 

Länsi-Uudenmaan hyvinvointialueen yhdyspintatiimin Pilvi Österman esitti toiveen 
1. kokouksen pöytäkirjan saamisesta LUVN Aluehallituksen kokoukseen 24.5. 
Toimitetaan pöytäkirja 18.5. mennessä. 

  



Länsi-Uudenmaan Pöytäkirja 1/2025 
Järjestöneuvottelukunta    
 

 

2 
 

6. Milla Kajanne esitteli Länsi-Uudenmaan Järjestöneuvottelukunnan taustaa ja 
käynnistämisen vaiheita sekä jäsenvalintaprosessia. 

LUVN yhdyspintatiimin edustajat kertoivat Järjestöneuvottelukunnan merkityksestä 
hyvinvointialueelle: neuvottelukunnan tehtävä on tarjota hyvinvointialueen 
suunnitteluun ja päätöksen teon tueksi alueen järjestöjen ääntä, jonka takia on 
tärkeää panostaa hyvään tiedon vaihtoon. Yhteistyöllä voidaan vaikuttaa 
hyvinvoinnin ja terveyden edistämiseen monialaisesti ja ratkoa haasteita 
ennakoimalla. 

Yhdyspintatiimi tuo yhteistyöhön asiantuntijatukea hyvinvointialueelta palveluiden ja 
järjestöjen yhteensovittamiseen, tukee kuntayhteistyötä sekä hyvinvointialueen 
hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen kokonaisuuden osaksi neuvottelukuntaa. 

7. Järjestöneuvottelukunnan jäsenet esittäytyivät, kertoivat mitä osaamista, 
kokemusta, verkostoja tai ajatuksia tuovat mukanaan neuvottelukuntaan. 

Jäsenet tuovat mukanaan Neuvottelukuntaan mm. vahvoja verkostoja, kokemusta 
järjestöjen yhteistyöstä ja yhteistyöstä julkisen kanssa, viestintä- ja 
dialogiosaamista, yhteisöjen näkökulmaa, asukkaiden ääntä ruohonjuuritasolta ja 
eri näkökulmista, ennakkoluulottomuutta, läpinäkyvyyttä sekä avointa tiedon 
vaihtoa. 

Neuvottelukunnan avulla halutaan vahvistaa yhteistyötä järjestöjen kesken ja 
julkisen kanssa, yhdistää eri toimijat ja asukkaat, tukea yhdenvertaisuutta ja 
varmistaa tasavertaisten palveluiden saatavuus, nostaa järjestöjen vaikuttavuutta 
sekä löytää uudenlaisia tapoja toimia yhdessä. 

8. Järjestöneuvottelukunnan Toimintasäännön esittely 

Käsiteltiin toimintasääntöluonnos kohtaan ”4. Jäsenet ja nimeäminen” asti.  

Kuntayhteistyöstä ehdotettiin, että jatkossa Järjestöneuvottelukunnan kokousten 
esityslistat ja kokouspöytäkirjat tulisivat myös kuntien hyte-/järjestöyhteistyön 
koordinaattoreille tai vastaaville tiedoksi, ja että he voisivat halutessaan ilmoittautua 
kokouksiin. Ehdotus hyväksyttiin. 

Päätettiin toimintakauden kestoksi jatkossa 2 vuotta.  
Sovittiin, että jatketaan toimintasääntöluonnoksen läpikäyntiä seuraavassa 
kokouksessa. 

9. Puheenjohtajan, varapuheenjohtajan ja sihteerin valinta 

Ehdotettiin sihteeriksi HyTe ry:n Aura Tarjannetta ja ehdotus hyväksyttiin 
yksimielisesti. 

Puheenjohtajaehdokkaat esittelivät itsensä. Ehdokkaiksi olivat ilmoittautuneet HyTe 
ry:n Marja Manninen ja MLL:n Pia Metsähuone.  

Puheenjohtajuudesta äänestettiin suljetusti. Ääntenlaskijoina toimi Aura Tarjanne ja 
Hanna Parikka. 
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Puheenjohtajaksi valittiin Marja Manninen (9 ääntä) ja varapuheenjohtajaksi Pia 
Metsähuone (6 ääntä). 

10. Seuraava kokouksen ajankohta ja sisältö 

Seuraava kokous pidetään 12.6. klo 14.00–16.00 HyTe ry:n 
Kansalaistoiminnankeskuksessa, Kauppamiehentie 6. 

11. Kokous päättyi klo 17.10. 


